
 

 ЖИТОМИРСЬКА  РАЙОННА РАДА 

ЖИТОМИРСЬКОЇ ОБЛАСТІ 

 

П Р О Т О К О Л  № 3 

засідання постійної комісії 

з питань промисловості, будівництва, транспорту, 

зв’язку та житлово-комунального господарства 

 

від  25 липня  2017 року                                                              м.Житомир 

16-00 год 

 

Всього членів комісій – 5. 

Присутні - 4:  Давидов А.В., Мусійчук Р.М., Загладько В.М., Лихотворик А.П.  

Відсутні -1: Томілкіна В.П. 

У роботі комісії взяли участь: 

1. Крутій Сергій Григорович – голова районної ради. 

2. Микитюк Сергій Михайлович - голова райдержадміністрації.  

3. Подорожна Тамара Леонідівна – керуючий справами виконавчого апарату 

районної ради. 

4. Ходоровська Наталія Володимирівна – начальник управління фінансів 

райдержадміністрації. 

5. Янев Фелікс Вікторович – начальник відділу ЖКГ та цивільного захисту 

населення райдержадміністрації 

6. Парфентієва Тетяна Миколаївна – депутат районної ради. 

7. Працівники виконавчого апарату районної ради. 

8. Представники засобів масової інформації. 

 

СЛУХАЛИ:  Про початок роботи постійної комісії. 

        Відкрив засідання постійної комісії  голова комісії  Давидов А.В. 

Повідомив, що на засідання постійної комісії прибуло 3 із 5 членів комісії. 

Проінформував, що рішення комісії приймаються більшістю голосів від 

загального складу комісії, а тому є  кворум для ухвалення рішень на даному 

засіданні комісії. 

ВИРІШИЛИ:  Розпочати засідання комісії. 

«За» - 3. 

«Проти» - 0. 

«Утримались»-0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

   Рішення прийнято одноголосно 

 

СЛУХАЛИ: Давидова А.В., голову постійної комісії, який ознайомив 

присутніх із проектом порядку денного засідання. 

ВИРІШИЛИ:  Затвердити порядок денний засідання комісії: 

1. Про затвердження районної  цільової програма підтримки 

індивідуального житлового будівництва на селі „Власний дім” на період 2017-

2020 років. 

Інформує: Янев Фелікс Вікторович – начальник  відділу житлово-



комунального господарства та цивільного захисту населення 

райдержадміністрації 

 

2.  Про затвердження Комплексної програми підтримки розвитку 

цивільного захисту населення Житомирського району на 2017-2018 роки 

                     Інформує: Янев Фелікс Вікторович – начальник  відділу житлово-

комунального господарства та цивільного захисту населення  

райдержадміністрації 

 

3. Про внесення змін у Програму фінансування робіт з будівництва, 

реконструкції, ремонту та утримання  комунальних, загального користування 

місцевого та державного значення автомобільних доріг у Житомирському 

районі на 2016-2020 роки. 

        Інформує: Янев Фелікс Вікторович – начальник  відділу житлово- 

        комунального господарства та цивільного захисту населення        

       райдержадміністрації  

 

4. Про план роботи районної ради на ІІ півріччя 2017 року. 

Інформує: Давидов Анатолій Володимирович -  голова постійної комісії 

 

5.  Щодо звернення депутатів Житомирської районної ради до 

Житомирської обласної державної адміністрації з клопотанням при укладенні 

договорів на перевезення пасажирів по Житомирському району запровадити 

безконтактну систему оплати за проїзд шляхом встановлення у громадському 

транспорті валідаторів. 

Інформує: Парфентієва Тетяна Миколаївна –депутат районної ради 

 

6.  Різне. 

 

Результати голосування: 

«За» - 3. 

«Проти» - 0. 

«Утримались»-0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

   Рішення прийнято одноголосно 

      Порядок денний засідання комісії затверджено. 

 

СЛУХАЛИ: Давидова А.В.  голову постійної комісії, щодо регламенту роботи 

комісії. 

ВИРІШИЛИ: Затвердити регламент роботи  комісії: з усіх питань порядку 

денного надати доповідачам до 15 хвилин кожному, для виступів, пропозицій -  

до 5 хвилин,  зауважень, внесення поправок – до 3-х хвилин. 

«За» - 3. 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

    Рішення прийнято одноголосно 

    Регламент засідання затверджено 



  

 На засідання постійної комісії прибув ще один член комісії – Лихотворик 

А.П. Участь у роботі комісії бере 4 депутати. 

 

1. СЛУХАЛИ: Про затвердження районної  цільової програма підтримки 

індивідуального житлового будівництва на селі „Власний дім” на період 2017-

2020 років. 

Інформує: Янев Фелікс Вікторович – начальник  відділу житлово-

комунального господарства та цивільного захисту населення 

райдержадміністрації 

Ознайомив присутніх із основними заходами програми, та вніс 

доповнення до п.7 Паспорту Програми, в частині заміни головного 

розпорядника коштів  з «Житомирської райдержадміністрації»  на «Відділ 

житлово-комунального господарства та цивільного захисту населення». 

 

ВИРІШИЛИ: Погодити дані проекти рішення та  Програми з урахуванням 

доповнень, та рекомендувати їх на затвердження сесії районної ради. 

Результати голосування: 

«За» - 4. 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не брали участі у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

2. СЛУХАЛИ: Про затвердження Комплексної програми підтримки розвитку 

цивільного захисту населення Житомирського району на 2017-2018 роки 

                     Інформує: Янев Фелікс Вікторович – начальник  відділу житлово-

комунального господарства та цивільного захисту 

населення  райдержадміністрації 

ВИСТУПИЛИ: Давидов А.В., голова постійної комісії, який запитав чи є 

перелік усіх захисних споруд в районі 

Янев Ф.В., начальник відділу житлово-комунального господарства та 

цивільного захисту населення райдержадміністрації, повідомив, що в районі є 

54 захисні споруди, 2 сховища. Із зазначено кількості споруд - 15 споруд 

перебувають на балансі сільських рад. Окрім того ведеться книга обліку таких 

об’єктів. 

ВИРІШИЛИ: Погодити дані проекти рішення та  Програми, та рекомендувати 

їх на затвердження сесії районної ради. 

Результати голосування: 

«За» - 4. 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

 



 

3. СЛУХАЛИ:  Про внесення змін у Програму фінансування робіт з 

будівництва, реконструкції, ремонту та утримання  комунальних, загального 

користування місцевого та державного значення автомобільних доріг у 

Житомирському районі на 2016-2020 роки. 

        Інформує: Янев Фелікс Вікторович – начальник  відділу житлово- 

        комунального господарства та цивільного захисту 

населення  райдержадміністрації  

ВИРІШИЛИ: Погодити проекти рішення та рекомендувати його на 

затвердження сесії районної ради. 

Результати голосування: 

«За» - 4. 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно 

4. СЛУХАЛИ: Про план роботи районної ради на ІІ півріччя 2017 року. 

Інформує: Давидов Анатолій Володимирович -  голова постійної комісії 

ВИРІШИЛИ: Погодити проекти рішення та рекомендувати його на 

затвердження сесії районної ради. 

Результати голосування: 

«За» - 4. 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно 

5. СЛУХАЛИ: Щодо звернення депутатів Житомирської районної ради до 

Житомирської обласної державної адміністрації з клопотанням при укладенні 

договорів на перевезення пасажирів по Житомирському району запровадити 

безконтактну систему оплати за проїзд шляхом встановлення у громадському 

транспорті валідаторів. 

Інформує: Парфентієва Тетяна Миколаївна –депутат районної ради 

ВИСТУПИЛИ: Мусійчук Р.М., депутат районної ради,  запитав на основі чого 

планується запровадження установки валідаторів у громадському транспорті, 

адже закон про автоматизований облік проїзду  стосується лише міського 

транспорту, і аж ніяк не приміського. Окрім того, за рахунок якого бюджету 

буде оплачена установка цих валідаторів, а також виготовлення пластикових 

карток для пільгових категорій. 

Парфентієва Т.М., депутат районної ради, повідомила, що можливо 

зробити лише один такий експериментальний маршрут, наприклад Житомир-

Озерне, і запропонувала депутату Мусійчуку Р.М. доопрацювати це звернення. 

Давидов А.В., голова постійної комісії, вніс пропозицію спільно 

доопрацювати це звернення, і винести на розгляд сесії вже остаточну редакцію. 

 Результати голосування за те, щоб погодити даний проект рішення і 

звернення та рекомендувати їх на затвердження сесії районної ради: 

 



 

«За» - 2. 

«Проти» - 1(Мусійчук Р.М.). 

«Утримались» - 1(Загладько В.М.). 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

ВИРІШИЛИ: За результатами голосування рішення не прийнято.  

 

       Засідання комісії головуючим оголошено закритим.  

 

              

                                                        

Голова комісії                                                                           А.В. Давидов 

 

Заступник голови комісії В.М. Загладько 

 

 


